

Table listing various businesses in Osaka Prefecture, categorized by district (e.g., 東區, 西區, 南區, 北區). Each entry includes the business name, address, and phone number.

Table listing various businesses in Osaka Prefecture, categorized by district (e.g., 東區, 西區, 南區, 北區). Each entry includes the business name, address, and phone number.

Main directory table on the right page, listing various shops and their locations across Osaka Prefecture. Includes shop names like '湯浅七左衛門', '松新金物店', and '伊東松之助'.

資本金簿ハ積込金額ハ積立金額ハ營業稅
所得稅電簿ハ電話番ハ電番千ハ振替銀ハ取引銀行

Main directory table on the left page, listing various shops and their locations across Osaka Prefecture. Includes shop names like '高田兄弟商會', '山本商店', and '赤阪製作所'.

資本金簿ハ積込金額ハ積立金額ハ營業稅
所得稅電簿ハ電話番ハ電番千ハ振替銀ハ取引銀行

大阪府

金庫、金銀登録器(防火機、計算器)タイプライター、裁縫機、(新古ミシン)裁縫用器(編物用具)針、針板(製造)

Table of Osaka Prefecture companies, organized by industry. Includes sections for Sewing Machines (裁縫機), Sewing Tools (裁縫用具), and Needles/Needle Plates (針・針板). Lists company names, addresses, and phone numbers.

大阪府

針、針板(製造)紡織機械及用品(機料)染色、織物機械、製綿機

Table of Osaka Prefecture companies, organized by industry. Includes sections for Textile Machinery (紡織機械), Sewing Machines (裁縫機), Sewing Tools (裁縫用具), and Needles/Needle Plates (針・針板). Lists company names, addresses, and phone numbers.

紡織機及用品(機料) (染色織物機械、製綿機) 唧筒、消火器

Table listing various industrial and mechanical products such as spinning machines, printing equipment, and fire extinguishers, including manufacturer names and addresses.

資本金拂込金積立金(株立金) 振替銀行

發動機、エンジン、ペアリング、鐵道用品、車輪、車輛、軌條、電車用品

Table listing various industrial and mechanical products such as engines, bearings, railway equipment, and vehicles, including manufacturer names and addresses.

資本金拂込金積立金(株立金) 振替銀行

大阪府 諸機械工具製作、鐵工、鍛冶

Table listing various mechanical tool manufacturing companies in Osaka Prefecture, including names like 惠美須屋鐵工所, 井上榮次郎, 岩田喜右衛門, and others, with their respective addresses and phone numbers.

大阪府 諸機械工具製作、鐵工、鍛冶

Table listing various mechanical tool manufacturing companies in Osaka Prefecture, including names like 大丸一商店, 伊藤松太郎商店, 浪速貿易商會, and others, with their respective addresses and phone numbers.

Table listing various mechanical tool manufacturing companies in Osaka Prefecture, including names like 永江鐵工所, 藤木鐵工所, 毛利製作所, and 山下鐵工所, along with their addresses and contact information.

Table listing various mechanical tool manufacturing companies in Osaka Prefecture, including names like 永江鐵工所, 藤木鐵工所, 毛利製作所, and 山下鐵工所, along with their addresses and contact information.

Table listing various mechanical and metalworking companies in Osaka Prefecture, including names like 片岡製作所, 栗本鐵工所, 野村製作所, and 足田鐵工所, along with their addresses and phone numbers.

Table listing various mechanical and metalworking companies in Osaka Prefecture, including names like 三星特殊合金機械會社, 梶原鐵工所, 小竹鐵工所, and 矢野卯三郎, along with their addresses and phone numbers.

大阪府 精米多機、製粉機、製氷冷凍機械、冷蔵車、鐵筋、鐵骨、橋梁、鐵物製造、鐵鑄可鍛鐵

清水式精米機 廣瀨商會 代表社員 廣瀨小六 港區九條中區一丁目六番地 電話西一六四八二 穴西一六四八二

製氷・冷凍機械

製氷機、製粉機、製氷冷凍機械、冷蔵車、鐵筋、鐵骨、橋梁、鐵物製造、鐵鑄可鍛鐵

鐵筋・鐵骨

鐵筋、鐵骨、橋梁、鐵物製造、鐵鑄可鍛鐵

鑄物製造

鐵鑄可鍛鐵、鐵物製造、鐵鑄可鍛鐵

鐵鑄可鍛鐵

鐵鑄可鍛鐵、鐵物製造、鐵鑄可鍛鐵

鐵物製造

鐵物製造、鐵鑄可鍛鐵、鐵物製造

大阪府 鐵物製造、鐵鑄、可鍛鐵

實ハ資本金拂ハ拂込金額ハ積立金額ハ營業稅
關ハ所得稅電ハ電話費ハ電費下ハ振替銀ハ取引銀行

Main directory table for Osaka Prefecture, listing various industries and companies. Columns include company names, addresses, and phone numbers. Specific entries include '大六株式会社' and '牧田鍍金合資会社'.

Main directory table for Osaka Prefecture, listing various industries and companies. Columns include company names, addresses, and phone numbers. Specific entries include 'チエンプロック' and '船舶建造'.

Table listing various companies in Osaka Prefecture, categorized by industry such as shipbuilding, fishing equipment, and bicycles. Includes company names, addresses, and phone numbers.

Table listing various companies in Osaka Prefecture, categorized by industry such as bicycles and accessories, and other goods. Includes company names, addresses, and phone numbers.

Table listing various bicycle-related companies and their details. Columns include company names (e.g., 安岡商店, 木村太喜藏, 古山清藏), addresses, and financial information like capital and assets.

自動車 (製作・修理)

Table listing various automobile-related companies and their details. Columns include company names (e.g., 野田合名会社, 日米自動車, 島田音輔), addresses, and financial information like capital and assets.

大阪府 自轉車及部分品、附屬品、オートバイ

資本金拂込積立金積立金取引銀行

二四九

<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>大阪電線株式會社</p> <p>代表者 小野義夫</p> <p>西區土佐堀通一ノ九</p> <p>電話 八三六二</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>日本冶金株式會社</p> <p>代表者 小野義夫</p> <p>西區土佐堀通一ノ九</p> <p>電話 八三六二</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>野田合名會社</p> <p>代表者 野田中五郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>安川電機株式會社</p> <p>代表者 安川磯吉</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>得津電機株式會社</p> <p>代表者 得津喜三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>野間竹三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>野上工業株式會社</p> <p>代表者 野上三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>中村電機株式會社</p> <p>代表者 中村三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>木谷製作所</p> <p>代表者 木谷三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>富山カーボン店</p> <p>代表者 富山三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>野上工業株式會社</p> <p>代表者 野上三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>野上工業株式會社</p> <p>代表者 野上三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>
---	---	---	--	---	---	--	--	---	---	--	--

<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>神奈川電氣株式會社</p> <p>代表者 神奈川三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>立花商會</p> <p>代表者 立花三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>早川金業株式會社</p> <p>代表者 早川三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>川惣電機株式會社</p> <p>代表者 川惣三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>	<p>資本金 三〇七五萬圓</p> <p>各種電線製造</p> <p>東亞電氣株式會社</p> <p>代表者 東亞三郎</p> <p>東區南久寶寺町三ノ八</p> <p>電話 三三三三</p>
--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

Table listing various electrical equipment and materials companies in Osaka Prefecture, including names like 山本電文社, 富村電氣商店, and 大野商店, along with their addresses and phone numbers.

(大阪帝國工商通信社編)

Table listing various electrical equipment and materials companies in Osaka Prefecture, including names like シゲル商会, 大華電氣株式會社, and 東京電業商會, along with their addresses and phone numbers.

(大阪帝國工商通信社編)

<p>大坪電氣工業所 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>竹本電氣製作所 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>關西電機工業所 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>日本電機株式會社 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>松下電器製作所 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>美登里商會 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>下田電氣商會 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>西島變壓器株式會社 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>大阪變壓器株式會社 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>日本電池株式會社 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>朝日乾電池株式會社 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>湯淺蓄電池製造株式會社 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>神戶電機製作所 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>高田義雄 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>大正電機 各種電機器具製作 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	
<p>瓦斯器具 (製造) 各種瓦斯器具 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>水道器具用品 (製造) 各種水道器具用品 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>米穀・麥・精米 各種米穀・麥・精米 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機・變壓器 (製作・修理) 各種電機・變壓器 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機器具材料 各種電機器具材料 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>ラヂオ 各種ラヂオ 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電氣工事 各種電氣工事 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>自動車 各種自動車 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>變壓器 各種變壓器 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電池 各種電池 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>乾電池 各種乾電池 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>蓄電池 各種蓄電池 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機製作所 各種電機製作所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機工業所 各種電機工業所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機株式會社 各種電機株式會社 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機商會 各種電機商會 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>

<p>大藤水道商會 各種水道器具 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>樋口合金製造所 各種合金製造 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>岡部商會 各種岡部商會 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>三宅敏介商店 各種三宅敏介商店 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>北區會根崎上三平 各種北區會根崎上三平 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>谷村會 各種谷村會 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>安藤製作所 各種安藤製作所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>富士バルブ製造所 各種富士バルブ製造所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>富士バルブ製造所 各種富士バルブ製造所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>大正電機 各種大正電機 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>高田義雄 各種高田義雄 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>神戶電機製作所 各種神戶電機製作所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>湯淺蓄電池製造株式會社 各種湯淺蓄電池製造株式會社 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>神戶電機製作所 各種神戶電機製作所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>高田義雄 各種高田義雄 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>大正電機 各種大正電機 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>
<p>瓦斯器具 (製造) 各種瓦斯器具 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>水道器具用品 (製造) 各種水道器具用品 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>米穀・麥・精米 各種米穀・麥・精米 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機・變壓器 (製作・修理) 各種電機・變壓器 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機器具材料 各種電機器具材料 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>ラヂオ 各種ラヂオ 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電氣工事 各種電氣工事 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>自動車 各種自動車 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>變壓器 各種變壓器 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電池 各種電池 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>乾電池 各種乾電池 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>蓄電池 各種蓄電池 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機製作所 各種電機製作所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機工業所 各種電機工業所 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機株式會社 各種電機株式會社 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>	<p>電機商會 各種電機商會 大正十五年 浪速區東津守三丁目 電話 四七〇六 穴 四七〇六</p>

Main table on the right page containing detailed rice prices and names such as 廣瀨精米, 近江屋新米, 西宮, 中村精米, etc.

資本金拂込積立金積立金國庫振替銀取引銀行

Main table on the left page containing detailed rice prices and names such as 勢川, 尾上, 津松, 東道, 演勢, 松中, 平村, etc.

資本金拂込積立金積立金國庫振替銀取引銀行

Main table on the right page containing various categories such as '米穀' (Grain), '肥料' (Fertilizer), and '商會' (Chamber of Commerce). It lists numerous items with their respective prices and locations.

米穀、麥、精米、雜穀、肥料

Main table on the left page, continuing the categories from the right page. It includes detailed listings for '米穀', '肥料', and '商會' with specific product names and prices.

Table listing various manufacturing categories (e.g., 和菓子類, 菓子類) with columns for company names, addresses, and phone numbers. Includes a vertical index on the right side.

Table listing various manufacturing categories (e.g., 和菓子類, 菓子類) with columns for company names, addresses, and phone numbers. Includes a vertical index on the left side.

Table listing various confectionery products (e.g., 菓子類, 餅類, 和菓子) with columns for product name, manufacturer name, and address. Includes a vertical text block on the right side: 資本金... 所得税... 電話... 振替... 銀行...

Table listing various confectionery products (e.g., 菓子類, 餅類, 和菓子) with columns for product name, manufacturer name, and address. Includes a vertical text block on the left side: 資本金... 所得税... 電話... 振替... 銀行...

大阪府 和洋菓子類 (製菓)

Table listing various confectionery companies in Osaka Prefecture, including names like 青山納豆製造所, 渡月堂製菓株式會社, and 日進堂製菓株式會社, along with their addresses and capital amounts.

資本金拂込金額積立金額ハ營業稅

大阪府 和洋菓子類 (製菓)

Table listing various confectionery companies in Osaka Prefecture, including names like 中央製菓株式會社, 和洋菓子類, and 菓子類, along with their addresses and capital amounts.

資本金拂込金額積立金額ハ營業稅

栗おこし(製造) 麴類(製造) あられ、かき餅類(製造) 落花生、煎豆

實ハ資本金積ハ積込金額ハ積立金額ハ營業稅

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

餡・水餡(製造)

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

大阪府 餡・水餡(製造) 餅・饅頭(製造) しろ、せんざい

實ハ資本金積ハ積込金額ハ積立金額ハ營業稅

Table listing various products and companies in Osaka, including categories like '菓子類' (Confectionery) and '落花生' (Peanuts). Includes company names like '野村', '高松', and '津田'.

大阪府 餅、饅頭(製造) しろ、ぜんざい、バター、ジャム(製造) 煙草

Table listing various products and their prices, including flour (小麦粉), rice (米), and other goods. It includes columns for product names, manufacturers, and prices.

煙草

Table listing tobacco products and their prices, including various brands and types of tobacco.

茶・珈琲・コ、ア(製造)

Table listing tea and coffee products and their prices, including various brands and types of tea and coffee.

混布類・布海苔・海草類

Table listing mixed cloth, seaweed, and other textile products and their prices.

大阪府 煙草、茶、珈琲コ、ア(製造) 茶器、茶道具、昆布類、布海苔、海草類

茶器・茶道具

Table listing tea sets and tea tools, including various types of teapots, cups, and other accessories.

大阪府 海産物、乾物、鯨節、塩干魚

資本金拂込積立金圓ハ營業稅
所得稅電ハ電話費ハ電報費ハ振替銀ハ取引銀行

二七七

Table with multiple columns listing various goods and their prices. Includes categories like 海産物 (Seafood), 乾物 (Dried goods), 鯨節 (Whale ribs), and 塩干魚 (Salt-dried fish). Lists include items like 干魚 (Dried fish), 鯨節 (Whale ribs), 干貝 (Dried scallops), etc., with associated prices and locations.

大阪府 昆布類、布海苔、海草類、海産物、乾物、鯨節、塩干魚

資本金拂込積立金圓ハ營業稅
所得稅電ハ電話費ハ電報費ハ振替銀ハ取引銀行

二七六

Table with multiple columns listing various goods and their prices. Includes categories like 昆布類 (Kombu), 布海苔 (Nori), 海草類 (Seaweed), 海産物 (Seafood), 乾物 (Dried goods), 鯨節 (Whale ribs), and 塩干魚 (Salt-dried fish). Lists include items like 昆布 (Kombu), 海苔 (Nori), 海草 (Seaweed), etc., with associated prices and locations.

Main table on the right page containing market prices for various fish and seafood products, organized in columns with headers for product names and prices.

Main table on the left page containing market prices for various fish and seafood products, organized in columns with headers for product names and prices.

Table listing various products and their prices, organized by region (North, West, South, East) and product type (e.g., fish, vegetables, fruits). Includes a section for '青物・青果' (Green vegetables and fruits).

Table listing various products and their prices, organized by region (North, West, South, East) and product type (e.g., fish, vegetables, fruits). Includes a section for '青物・青果' (Green vegetables and fruits).

Table listing various agricultural products (vegetables, fruits) and their prices. Columns include product names, prices, and locations. Includes sections for '青物' (vegetables) and '果實' (fruits).

(大阪府信通工商部)

甘藷・芋類

Table listing prices for sweet potatoes and yam products. Columns include product names, prices, and locations.

燒芋

Table listing prices for roasted yam products. Columns include product names, prices, and locations.

煮豆類

Table listing prices for various types of cooked beans. Columns include product names, prices, and locations.

大阪府 果實、甘藷、芋類、燒芋、煮豆類、漬物類(製造)

Table listing prices for various fruits and processed goods. Columns include product names, prices, and locations.

(大阪府信通工商部)

漬物類(製造)豆腐、油揚(製造)菊蕪(製造)菊蕪原料天鉄羅

資本金拂込積込金額積立金額八營業稅

<p>大豆、油揚、菊蕪</p> <p>一五八〇</p> <p>岡田 鐵藏</p> <p>東區系屋町二丁目</p> <p>電話四〇〇二</p> <p>東區平野町三丁目</p> <p>電話三三三二</p> <p>南區順慶町三丁目</p> <p>電話三三三二</p>	<p>豆腐(製造)</p> <p>一〇〇〇</p> <p>山添 吉太郎</p> <p>東區平野町一丁目</p> <p>電話三三三二</p> <p>東區本町三丁目</p> <p>電話三三三二</p> <p>東區本町三丁目</p> <p>電話三三三二</p>	<p>菊蕪(製造)</p> <p>一〇〇〇</p> <p>菊蕪原料</p> <p>西區土佐堀一丁目</p> <p>電話一七四五</p> <p>西區土佐堀一丁目</p> <p>電話一七四五</p> <p>西區土佐堀一丁目</p> <p>電話一七四五</p>	<p>天鉄羅</p> <p>三五九四</p> <p>川口 伏見</p> <p>東區伏見町二丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區道修町五丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區道修町五丁目</p> <p>電話二二二二</p>	<p>精肉類(牛、馬、豚)</p> <p>四三〇九</p> <p>田 附</p> <p>東區本町一丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區本町一丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區本町一丁目</p> <p>電話二二二二</p>	<p>洋生</p> <p>一〇〇〇</p> <p>宮本 龜太郎</p> <p>東區谷町一丁目</p> <p>電話一三三三</p> <p>東區谷町一丁目</p> <p>電話一三三三</p> <p>東區谷町一丁目</p> <p>電話一三三三</p>
--	---	---	---	---	--

資本金拂込積込金額積立金額八營業稅

<p>精肉類(牛、馬、豚)</p> <p>一〇〇〇</p> <p>武田 菊治</p> <p>北區相生町一丁目</p> <p>電話一七六〇</p> <p>北區相生町一丁目</p> <p>電話一七六〇</p> <p>北區相生町一丁目</p> <p>電話一七六〇</p>	<p>豆腐(製造)</p> <p>一〇〇〇</p> <p>山添 吉太郎</p> <p>東區平野町一丁目</p> <p>電話三三三二</p> <p>東區本町三丁目</p> <p>電話三三三二</p> <p>東區本町三丁目</p> <p>電話三三三二</p>	<p>菊蕪(製造)</p> <p>一〇〇〇</p> <p>菊蕪原料</p> <p>西區土佐堀一丁目</p> <p>電話一七四五</p> <p>西區土佐堀一丁目</p> <p>電話一七四五</p> <p>西區土佐堀一丁目</p> <p>電話一七四五</p>	<p>天鉄羅</p> <p>三五九四</p> <p>川口 伏見</p> <p>東區伏見町二丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區道修町五丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區道修町五丁目</p> <p>電話二二二二</p>	<p>精肉類(牛、馬、豚)</p> <p>四三〇九</p> <p>田 附</p> <p>東區本町一丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區本町一丁目</p> <p>電話二二二二</p> <p>東區本町一丁目</p> <p>電話二二二二</p>	<p>洋生</p> <p>一〇〇〇</p> <p>宮本 龜太郎</p> <p>東區谷町一丁目</p> <p>電話一三三三</p> <p>東區谷町一丁目</p> <p>電話一三三三</p> <p>東區谷町一丁目</p> <p>電話一三三三</p>
--	---	---	---	---	--

Table listing various products such as meat (鶏肉, 牛肉, 猪肉), dairy (牛乳), and processed goods (肉加工品). Includes columns for product name, origin, and price.

Table listing various products such as dairy (牛乳), meat (肉類), and processed goods (凍水・冷蔵). Includes columns for product name, origin, and price.

牛乳(搾取)ミルクラント、犬類、水陸諸鳥類、生鶏、小鳥類、諸玉子類(鶏卵)

實ハ資本金拂ハ拂込金額ハ積立金額ハ營業稅

Table listing various companies in Osaka Prefecture, categorized by industry such as '清涼飲料水' (Beverages) and '食料品' (Foodstuffs). Each entry includes the company name, address, and contact information.

Table listing various companies in Osaka Prefecture, categorized by industry such as '食料品' (Foodstuffs) and '飲料' (Beverages). Each entry includes the company name, address, and contact information.

Table listing various businesses and products in Osaka, categorized by industry such as food, alcohol, and toys. Includes names like '井筒屋商店' and '石田勝商店'.

Table listing various businesses and products in Osaka, categorized by industry such as food, alcohol, and toys. Includes names like '丸本源治郎' and '井上善之助'.

Table of Osaka Prefecture liquor and soy sauce companies. Columns include company names (e.g., 井筒屋大阪支店, 海老重次郎), addresses, and phone numbers. The table is organized by product type and region.

Table of Osaka Prefecture liquor and soy sauce companies (continued). Columns include company names (e.g., 大德合名會社, 大正洋酒), addresses, and phone numbers. The table is organized by product type and region.

Table listing various products such as soy sauce (醬油), miso (味噌), and sake (酒) with columns for product name, manufacturer, and address. Includes a section for '醬油及味噌醸造' (Soy Sauce and Miso Fermentation).

Table listing various products such as soy sauce (醬油), miso (味噌), and sake (酒) with columns for product name, manufacturer, and address. Includes a section for '醬油及味噌醸造' (Soy Sauce and Miso Fermentation).

Vertical text on the left side of the page, likely a notice or advertisement related to the directory.

Vertical text on the right side of the page, likely a notice or advertisement related to the directory.

大阪府

醬油、味噌醸造、清酢(製造)塩(元賣捌)調味料(製造)辛子類(製造)

資本金、所得税、電話、電報、振替、取引銀行

三〇二

吉年醬油店
油鹽造
更永元年
北池、泉南一般
石田武三郎
南河内郡富田林町
上堂、南河内郡長野町
杉本、南河内郡狹山町
辻、中河内郡長吉村川邊

清酢(製造)
岡田
東區農人橋詰町
中桂酢店
主任清水
西區南堀江通四丁目
電本局 三八〇二

伊藤
南區久左衛門町二丁目
和氣虎藏
南區難波新地一番丁
山本順一郎
南區曾根崎新地三丁目

島田一郎
西區藤原町三丁目
山邑酒造株式會社
西區北堀江通一丁目
電本局 二〇〇四

大阪造酢株式會社
資本金 三十五萬圓
堺市錦屋町西三丁目
代表者 永井利三郎

調味料(製造)
辛子類
今村彌商店
東區五丁目二番地
電本局 二六四七

大日本調味料株式會社
資本金 十五萬圓
東區備後町二丁目
代表者 小西儀雄

石川屋調味料製造所
資本金 九萬圓
北區堂屋町二丁目
代表者 石川中田

越後屋商店
資本金 三〇萬圓
東區南堀江通二丁目
電本局 三三三二

洋酒醸造
葡萄酒
近藤利兵衛商店
東區大正町二丁目
電本局 三〇四一

酒類醸造(燒酎・味淋)
中村春文
大正區泉尾通一丁目
電本局 六六四五

宅合名會社
資本金 五十萬圓
東區南堀江通一丁目
代表者 萬治郎

石崎株式會社
資本金 七五萬圓
東區住吉町五丁目
代表者 石崎幸助

豐澤
資本金 二百萬圓
東區東區備後町三丁目
電本局 二〇〇〇

嘉納合名會社
資本金 三〇萬圓
東區南堀江通三丁目
電本局 三六六六

三谷新左衛門商店
資本金 四萬圓
西區南堀江通三丁目
電本局 二五九七

大阪府

酒類醸造(燒酎・味淋)

資本金、所得税、電話、電報、振替、取引銀行

三〇三

島田一郎
西區藤原町三丁目
山邑酒造株式會社
西區北堀江通一丁目
電本局 二〇〇四

鹿島本
北區伊勢町三丁目
電本局 二七二七

米田商店
北區金屋町一丁目
電本局 五〇八〇

淺本信次郎
北區末廣町二丁目
電本局 五〇八〇

栗谷本商店
天王寺區大田町三丁目
電本局 六四三三

多賀谷商店
住吉區西長居町七丁目
電本局 二七二七

井上酒造株式會社
西區長尾町一丁目
電本局 二二四六

岸田民助
西區川區傳法北四丁目
電本局 一六五七

大塚本商店
東區大塚三丁目
電本局 二二四六

森本仁平
堺市我ノ町東四丁目
電本局 六四三三

柴谷合名會社
東區南堀江通一丁目
代表者 柴谷三郎

石井清治郎
三島郡富田町二丁目
電本局 一〇六

川勝酒造
三島郡富田町
電本局 一〇六

吉田榮三郎
三島郡富田町
電本局 一〇六

高島佐太郎
三島郡佐木町
電本局 一〇六

奧田戸一
三島郡茨木町茨木
電本局 一〇六

藤吉十一郎
三島郡安成村
電本局 一〇六

小司重太郎
三島郡高槻町
電本局 一〇六

北村朝吉
三島郡岸部村
電本局 一〇六

石原藤吉
三島郡岸部村
電本局 一〇六

支那料理

壽司・小料理

Table listing various restaurants and businesses in Osaka, categorized by cuisine type (Chinese, Sushi, etc.) and location. Includes names like 支那料理, 紅蘭, 吉野, 橋本, etc.

饅頭・蕎麥

Table listing various restaurants and businesses in Osaka, categorized by cuisine type (Sushi, Dumplings, etc.) and location. Includes names like 饅頭, 蕎麥, 吉見, etc.

Table listing various restaurants (飲食店) in Osaka Prefecture, categorized by district (e.g., 東區, 西區, 南區, 北區) and type of food (e.g., 和食, 洋食, 小鉢物). Includes names like 藤本伴次郎, 廣田音五郎, and 小田本商店.

Table listing various restaurants (飲食店) in Osaka Prefecture, categorized by district (e.g., 東區, 西區, 南區, 北區) and type of food (e.g., 和食, 洋食, 小鉢物). Includes names like 武田長次郎, 吉田次郎, and 太田吉文.

Table listing various restaurants and cafes in Osaka Prefecture, including names like 吉川食堂, 和洋食堂, and 喫茶・酒場, along with their addresses and phone numbers.

席貨

Table listing various goods and services, including items like 席貨, 喫茶, and 酒場, with columns for item names, addresses, and phone numbers.

大阪府 喫茶、酒場、席貨

Table with multiple columns containing numerical data and names of districts/branches. Includes a vertical title '大阪府 庶務' on the right side.

資本金... 電話... 郵便... 銀行

Table with multiple columns containing numerical data and names of districts/branches. Includes a vertical title '大阪府 庶務、辨當、賄、(仕出し)' on the left side.

大阪府 土地、建物(賣買、貸賃)不動産管理、ビルディング、貸家

Table listing various real estate transactions and company information in Osaka Prefecture, including names like 丸米合資會社, 松月(喜多合名會社), and 噴泉浴場株式會社.

資本金拂込金種ハ積立金種ハ營業稅
關ハ所得稅電ハ電話電ハ電要下ハ振替銀ハ取引銀行

大阪府 土地、建物(賣買、貸賃)不動産管理、ビルディング、貸家

Table listing various real estate transactions and company information in Osaka Prefecture, including names like 大正不動產株式會社, 久保合名會社, and 大井土地合資會社.

資本金拂込金種ハ積立金種ハ營業稅
關ハ所得稅電ハ電話電ハ電要下ハ振替銀ハ取引銀行

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various institutions and their details. Includes columns for names, addresses, and financial figures.

資本金拂込金種八積立金種八營業稅
所得稅電八電話八電八振替銀八取引銀行

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various institutions and their details. Includes columns for names, addresses, and financial figures.

資本金拂込金種八積立金種八營業稅
所得稅電八電話八電八振替銀八取引銀行

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various companies and their financial metrics. Includes columns for company names, capital, and other financial indicators.

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various companies and their financial metrics. Includes columns for company names, capital, and other financial indicators.

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various companies and their financial metrics. Includes columns for company names, capital, and other financial indicators.

資本金簿ハ拂込金額ハ積立金額ハ營業稅引銀行

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various companies and their financial metrics. Includes columns for company names, capital, and other financial indicators.

資本金簿ハ拂込金額ハ積立金額ハ營業稅引銀行

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various locations and their associated values. Includes a vertical page number '三三三三' on the right side.

資本金... 所得税... 電話... 振替... 銀行

Table of financial data for Osaka Prefecture, listing various locations and their associated values. Includes a vertical page number '三三三三' on the left side.

資本金... 所得税... 電話... 振替... 銀行

二一七五七五四五	大屋二二三一三二五	八二八三五六四九三	三五六四九三	五三三六六	一三	一一	五三	七三	八六	二九	一三	一六	五二									
四〇二七〇〇四三	正金九一〇三四	八八八八	八六八八	五〇六六	一三	一九	一七	六三	八六	〇四	二二	一三	五二									
水谷信藏	北野喜代村	木村小松	安中布次郎	出口與之助	藤原長蛇草	山中布松	上田織之助	中河内郡	中河内郡	高田久兵衛	武田三郎	加田三郎	和田貞三郎	富田久實寺	廣瀬由三	永谷信三	木村清吉	木村新吉	北河内郡	北河内郡	淺田三	
中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡	中河内郡
六六〇七	一六〇三	三一五九	二〇〇七	一三九四	一七四九	三〇五	一六〇二	八四二二	五二二七	二三八四	八四〇三	五三〇三	九七〇五	三三六六	五三〇七	六二四九	四五〇〇	四九〇〇	八三九四	三五四三	五六四三	
安北	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡
北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡	北河内郡

全國商工會議所所在地

愛三新長京兵神大東	北海府	道
知重木城馬五瀉崎都庫川阪京	縣	府
豐名字四津枋宇水高前川直高長新佐長京明姫神橫橫堺大八東銅室旭國小札	商工會議所名	道
治日都江世須王	事務所所在地	府
橋屋田市木宮戶崎橋越津田岡鴻保崎都石路戶賀濱	事務所所在地	縣
豐橋市花田町字塚	事務所所在地	道
岡島鳥富石秋山青岩福宮長岐滋山靜	道	府
山根取山川田形森手島城野阜賀梨岡	縣	府
津倉岡松米島高富金教福秋酒鶴山弘青盛郡福仙上松長大岐長大甲清沼濱靜岡知一	商工會議所名	道
山敷山江子取岡山澤賀井田田岡形前森岡山島臺田本野垣阜濱津府水津松岡崎多宮	事務所所在地	府
津倉市倉敷市	事務所所在地	縣
岡山市山下	事務所所在地	道
松江市殿町	事務所所在地	府
米子市	事務所所在地	府
鳥取市飯片原町	事務所所在地	府
高岡市利屋町	事務所所在地	府
富山縣	事務所所在地	府
金澤市西町一丁目	事務所所在地	府
敦賀市	事務所所在地	府
福井市錦上町	事務所所在地	府
秋田市大町三丁目	事務所所在地	府
酒田市本町四丁目	事務所所在地	府
鶴岡市	事務所所在地	府
山形市	事務所所在地	府
弘前市	事務所所在地	府
青森市	事務所所在地	府
盛岡市	事務所所在地	府
岩手縣	事務所所在地	府
仙臺市	事務所所在地	府
上田市	事務所所在地	府
松本市	事務所所在地	府
長野縣	事務所所在地	府
大垣市	事務所所在地	府
岐阜市	事務所所在地	府
岐阜市	事務所所在地	府
大津市	事務所所在地	府
甲府市	事務所所在地	府
清津市	事務所所在地	府
沼津市	事務所所在地	府
濱松市	事務所所在地	府
静岡市	事務所所在地	府
岡崎市	事務所所在地	府
知多郡	事務所所在地	府
一宮市	事務所所在地	府



終

